
Day 1-Los Angeles-Paris
Day 2-Paris City Center
Day 3-Paris-Versailles-Étretat-Caen
Day 4-Mont St. Michel-Tours
Day 5-Tours-Loire Valley-Bordeaux
Day 6-Bordeaux-Toulouse
Day 7-Toulouse-Montpellier
Day 8-Montpellier-Avignon
Day 9-Avignon-Aix-en-Provence-Marseille
Day 10-Marseille-Cannes-Monte Carlo-Nice 
Day 11-Nice-Lyon
Day 12-Lyon-Dijon 
Day 13-Dijon-Paris
Day 14-Paris
Day 15-Paris-Los Angeles
         (Return to the place of origin)

Day 1-Los Angeles-Paris
Day 2-Paris City Center
Day 3-Paris-Versailles-Étretat-Caen
Day 4-Mont St. Michel-Tours
Day 5-Tours-Loire Valley-Bordeaux
Day 6-Bordeaux-Toulouse
Day 7-Toulouse-Montpellier
Day 8-Montpellier-Avignon
Day 9-Avignon-Aix-en-Provence-Marseille
Day 10-Marseille-Cannes-Monte Carlo-Nice 
Day 11-Nice-Lyon
Day 12-Lyon-Dijon 
Day 13-Dijon-Paris
Day 14-Paris
Day 15-Paris-Los Angeles
         (Return to the place of origin)
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Tour Price Included：
ˇ13 nights 4-star accommodation
ˇChinese speaking tour guide
ˇTickets as shown on the itinerary
ˇDaily breakfast and dinner

Tour Price Included：
ˇ13 nights 4-star accommodation
ˇChinese speaking tour guide
ˇTickets as shown on the itinerary
ˇDaily breakfast and dinner

Tour Price Excludes：
X U.S. international round-trip airfare 
X Tour guide and driver gratuity of €12 per person per day
X Lunch daily│X Private expenses

Tour Price Excludes：
X U.S. international round-trip airfare 
X Tour guide and driver gratuity of €12 per person per day
X Lunch daily│X Private expenses
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15 Days in France : Paris-Normandy-
Mont St. Michel-Provence-Marseille-
Lyon

Double
  room
Double
  room

USD 4,699
per person/

USD 1,198
per person/

surchargesurcharge
single bedsingle bed

CONTACT  NUMBER -323-266-8988CONTACT  NUMBER -323-266-8988 website -www.sonictour.comwebsite -www.sonictour.com

15 Days
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§Accommodation-Mercure Caen Cote De Nacre or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/Steak dinner
§Accommodation-Mercure Caen Cote De Nacre or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/Steak dinner

§Accommodation-

Mercure Tours Nord or similar 4-star hotel

§Meals-

Breakfast/Hotel Breakfast

Lunch/Self-catering

Dinner/ Baked scallops in Normandy with cider and seafood

§Accommodation-

Mercure Tours Nord or similar 4-star hotel

§Meals-

Breakfast/Hotel Breakfast

Lunch/Self-catering

Dinner/ Baked scallops in Normandy with cider and seafood

每日行程

DAY 4 Mont St. Michel-ToursDAY 4 Mont St. Michel-Tours

In the morning, visit the【 Palace of Versailles】. In the afternoon, go to Étretat, after 
the tour, go to the Norman town of 【Caen】 and visit the 【Chateau of Caen】- Guillaume le 
Conquérant and the Caen War Memorial.

In the morning, visit the【Abbey of Mont-Saint-Michel】- a United Nations World Heritage 
Site.
In the afternoon, drive south to Tours, gateway to the Loire Valley. 【Cathédrale Saint-
Gatien de Tours】, built in the Gothic style in the 12th to 16th centuries, with its 
exquisite stained glass, is the most important religious building in Tours. Old Town - 
Vieux Tours: a charming atmosphere of medieval timber-framed houses and the famous 
【Place Plumereau】with its concentration of restaurants and bars.

Concorde, Arc de Triomphe, Champs Elysees, Eiffel Tower (exterior)

DAY 1  Los Angeles-ParisDAY 1  Los Angeles-Paris

DAY 2  Paris City CenterDAY 2  Paris City Center

§Accommodation-Mercure La defense or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/French Baked Escargot+Duck Breast+Red Wine

§Accommodation-Mercure La defense or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/French Baked Escargot+Duck Breast+Red Wine

§Accommodation-Airplane
§Meals-Dinner/Airplane Meal
§Accommodation-Airplane
§Meals-Dinner/Airplane Meal

Take an international flight from Los Angeles to 
Paris.
Overnight on board, adjust to jet lag and prepare 
for the next day's travels

Take an international flight from Los Angeles to 
Paris.
Overnight on board, adjust to jet lag and prepare 
for the next day's travels

DAY 3 Paris-Versailles-Étretat-CaenDAY 3 Paris-Versailles-Étretat-Caen



DAY 7 Toulouse-MontpellierDAY 7 Toulouse-Montpellier

Morning tour of Bordeaux city center, afternoon visit to【Toulouse】, the Pink City, St. 

Sernin Cathedral, Plaza de la Capitole, walk along the Garonne River.

Morning tour of Bordeaux city center, afternoon visit to【Toulouse】, the Pink City, St. 

Sernin Cathedral, Plaza de la Capitole, walk along the Garonne River.

In the morning, go to the old town of 【Montpellier】. Upon arrival in Montpellier, 
visit the Place de la Comedie, the Arc de Triomphe and the Cathedral of St. Pierre.
In the morning, go to the old town of 【Montpellier】. Upon arrival in Montpellier, 
visit the Place de la Comedie, the Arc de Triomphe and the Cathedral of St. Pierre.

DAY 6 Bordeaux-ToulouseDAY 6 Bordeaux-Toulouse

In the morning, visit the famous chateaux of the Loire Valley:
【Château de Chambord】: the largest castle in the Loire.
In the afternoon, arrive in 【Bordeaux】 for a city tour and visit the wine museum.

In the morning, visit the famous chateaux of the Loire Valley:
【Château de Chambord】: the largest castle in the Loire.
In the afternoon, arrive in 【Bordeaux】 for a city tour and visit the wine museum.

DAY 5  Tours-Loire Valley-BordeauxDAY 5  Tours-Loire Valley-Bordeaux

§Accommodation-Mercure Bordeaux Centre Gare Atlantic or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/Loire Valley style grilled foie gras with dry white wine

§Accommodation-Mercure Bordeaux Centre Gare Atlantic or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/Loire Valley style grilled foie gras with dry white wine

§Accommodation-Mercure Toulouse Sud or similar 4-star hotels

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering

       Dinner/Stewed beans and goose in Toulouse

§Accommodation-Mercure Toulouse Sud or similar 4-star hotels

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering

       Dinner/Stewed beans and goose in Toulouse

§Accommodation-

 Mercure Montpellier or 

 similar 4-star hotels

§Meals-

 Breakfast/Hotel Breakfast

 Lunch/Self-catering

 Dinner/Beef Stew with Bordeaux Wine

§Accommodation-

 Mercure Montpellier or 

 similar 4-star hotels

§Meals-

 Breakfast/Hotel Breakfast

 Lunch/Self-catering

 Dinner/Beef Stew with Bordeaux Wine



§Accommodation-Mercure Avignon Gare TGV or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/Mediterranean seafood platter

§Accommodation-Mercure Avignon Gare TGV or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/Mediterranean seafood platter

§Accommodation-Mercure Marseille Centre Bompard La Corniche or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/Roasted lamb chops with Provençal spices

§Accommodation-Mercure Marseille Centre Bompard La Corniche or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/Roasted lamb chops with Provençal spices

§Accommodation-Radisson Hotel Nice Airport or similar 4-star hotel 
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/8 dishes and 1 soup in Chinese style.

§Accommodation-Radisson Hotel Nice Airport or similar 4-star hotel 
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering
       Dinner/8 dishes and 1 soup in Chinese style.

§Accommodation-Hôtel Mercure Lyon Centre Lumière 
               or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast
       Lunch/Self-catering
       Dinner/Beef tripe stew with Lyon sausage 
              and red wine

§Accommodation-Hôtel Mercure Lyon Centre Lumière 
               or similar 4-star hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast
       Lunch/Self-catering
       Dinner/Beef tripe stew with Lyon sausage 
              and red wine

In the morning, go to the 【Pope's Palace in Avignon】.(you can visit inside), 
St. Bénédicte Bridge (broken bridge).
In the afternoon, visit the Lavender District and the Lavender Museum.

In the morning, go to the 【Pope's Palace in Avignon】.(you can visit inside), 
St. Bénédicte Bridge (broken bridge).
In the afternoon, visit the Lavender District and the Lavender Museum.

DAY 8 Montpellier-AvignonDAY 8 Montpellier-Avignon

In the morning, visit 【Aix-en-Provence】: Cézanne's house, Mirabeau Avenue.

In the afternoon, arrive at the port of 【Marseille】, Fisherman's Harbor, Notre Dame de la 

Garde Cathedral (hilltop view).

In the morning, visit 【Aix-en-Provence】: Cézanne's house, Mirabeau Avenue.

In the afternoon, arrive at the port of 【Marseille】, Fisherman's Harbor, Notre Dame de la 

Garde Cathedral (hilltop view).

In the morning, visit【Cannes】: Palais des Fotografie,Promenade.
Pass through Monaco【Monte Carlo】: visit the exterior of the 
Grand Casino and the Royal Plaza.
Arrive at【Nice】in the afternoon: Englishman's Walk, 
sunset at the Bay of Angels

In the morning, visit【Cannes】: Palais des Fotografie,Promenade.
Pass through Monaco【Monte Carlo】: visit the exterior of the 
Grand Casino and the Royal Plaza.
Arrive at【Nice】in the afternoon: Englishman's Walk, 
sunset at the Bay of Angels

Depart for Lyon in the morning, visit the Notre-
Dame de Fourvière and the old town.
Depart for Lyon in the morning, visit the Notre-
Dame de Fourvière and the old town.

DAY10 Marseille-Cannes-Monte Carlo-NiceDAY10 Marseille-Cannes-Monte Carlo-Nice

DAY11 Nice-LyonDAY11 Nice-Lyon

DAY 9 Avignon-Aix-en-Provence-MarseilleDAY 9 Avignon-Aix-en-Provence-Marseille



§Accommodation-Mercure Dijon Centre Clemenceau或同級四星飯店

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/勃艮第牛肉

§Accommodation-Mercure Dijon Centre Clemenceau或同級四星飯店

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/勃艮第牛肉

§Accommodation-Mercure La defense或同級四星飯店

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/中式圍桌八菜一湯

§Accommodation-Mercure La defense或同級四星飯店

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/中式圍桌八菜一湯

§Accommodation-Mercure La defense或同級四星飯店

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/告別晚宴法餐

§Accommodation-Mercure La defense或同級四星飯店

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Self-catering│Dinner/告別晚宴法餐

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast

上午前往第戎勃艮第古都-獵鷹塔、聖母院；安排【百年酒莊品酒體驗】品嚐第戎葡萄酒。上午前往第戎勃艮第古都-獵鷹塔、聖母院；安排【百年酒莊品酒體驗】品嚐第戎葡萄酒。

上午出發返回巴黎；下午可安排巴黎市區遊覽：春天百貨附近以及塞納河遊船體驗一小時。上午出發返回巴黎；下午可安排巴黎市區遊覽：春天百貨附近以及塞納河遊船體驗一小時。

上午入內參觀羅浮宮；下午塞納河畔散步，經過巴黎聖母院（外觀）上午入內參觀羅浮宮；下午塞納河畔散步，經過巴黎聖母院（外觀）

After breakfast, we will transfer to Los Angeles and 

finish the 15 days tour in France.

After breakfast, we will transfer to Los Angeles and 

finish the 15 days tour in France.

DAY12 Lyon-DijonDAY12 Lyon-Dijon

DAY13 Dijon-ParisDAY13 Dijon-Paris

DAY14 ParisDAY14 Paris

DAY15 Paris-Los Angeles
            (Return to the place of origin)
DAY15 Paris-Los Angeles
            (Return to the place of origin)



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure

Cancellation ScheduleCancellation Schedule
•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0



團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.
In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:
Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
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For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.

Deposit Requirements:Deposit Requirements:
For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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